



Date : 28/5/2014

Ref No : CWM/OPS/ 505 / 2014

التاريخ : 2014/05/28

الرقم : 505 / 2014 / CWM / OPS

Subject/Requirements for Waste Reduction Reports

الموضوع: متطلبات تقارير خفض إنتاج النفايات

To all Waste Generating Entities operating in the Emirate of Abu Dhabi

السادة / المنشآت المنتجة للنفايات في إمارة أبوظبي

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

We refer to the above mentioned subject, in line with Abu Dhabi Vision 2030 and as part of the policy of ongoing development pursued by the Center of Waste Management (Tadweer), which aims to reduce the waste production at the source.

Kindly be informed that the Center of Waste Management (Tadweer) is currently updating the procedures for issuing No Objection Certificate (NOC) for all Entities operating in the Emirate, where the waste reduction report will be accepted in terms of provision of the following requirements:

- 1) Provision of waste reduction-action plan;
- 2) Provision of waste transportation manifest for all types of waste and for the entire year;
- 3) Provision of contract with one of the ESP's approved by the Center.

Therefore, all Entities producing large amounts of waste, equivalent to 250 tons per year or more, shall provide the above listed requirements, whether through Company management or an Environmental Consultant approved by the Center of Waste Management (Tadweer).

For more information, kindly visit the website :

<http://licensing.tadweer.ae/ar/ServiceGuide/Pages/SecondPhase.aspx>

Kindly be informed that in case of non-compliance with the above mentioned requirements, Entities shall have to pay the penalty for each requirement. In addition to it, administrative and legal action shall be taken, including suspension of the violator's commercial license by the Department of Economic Development, until the status of the entity is rectified and made fully compliant with TADWEER's rules and regulations.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتماشيا مع استراتيجية إمارة أبوظبي نحو أبوظبي مستدامة 2030، وفي إطار سياسة التطوير المستمر التي ينتهجها تدوير (مركز إدارة النفايات) والتي تهدف إلى خفض إنتاج النفايات من مصدرها، نحيطكم علما بأنه يقوم تدوير (مركز إدارة النفايات) حالياً بتسهيل إجراءات استصدار شهادة عدم الممانعة لجميع المنشآت العاملة في الإمارة، حيث يتم قبول تقرير خفض إنتاج النفايات حال توفر المتطلبات التالية :

- (1) خطة عمل خفض إنتاج النفايات .
- (2) بوليصة نقل النفايات (المانفيسست) لمدة سنة كاملة لجميع أنواع النفايات .
- (3) التعاقد مع مزود خدمة بيئي معتمد من المركز .

وعليه يتوجب على المنشآت التي تنتج كميات كبيرة من النفايات أو بما يعادل 250 طن سنوياً أو أكثر توفير متطلبات تقارير إدارة النفايات المذكورة أعلاه، سواء من خلال إدارة الشركة أو الإستعانة بمكتب إستشاري بيئي معتمد لدى تدوير (مركز إدارة النفايات)، ولزبد من المعلومات يرجى التكرم بزيارة الموقع الإلكتروني :

<http://licensing.tadweer.ae/ar/ServiceGuide/Pages/SecondPhase.aspx>

علماً بأنه في حال عدم الإلتزام بالمتطلبات المذكورة أعلاه، سيتم تطبيق غرامة عن كل متطلب من المتطلبات المذكورة أعلاه . بالإضافة إلى إتخاذ الإجراءات الإدارية والقانونية بما يشمل التأشير على ملف الرخصة التجارية للمنشأة لدى دائرة التنمية الإقتصادية بوقف التعامل إلى حين تصويب أوضاعها، بحسب اللوائح والأنظمة المعمول بها لدى تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي).





مركز إدارة النفايات-أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

إشعار

Notification

* NOTE: The entity may apply for the NOC by providing a pledge and a manager check (payable) to the Centre of Waste Management - Abu Dhabi, worth (AED 50,000) until the previously mentioned requirements are provided within (90) days from the date of application.

*ملاحظة يحق للمنشأة طلب إستصدار شهادة عدم ممانعة شريطة توفير تعهد مرفق بشيك مدير (مقبول الدفع) بإسم مركز إدارة النفايات-أبوظبي وبقيمة (50,000) ألف درهم إلى حين توفر المتطلبات المذكورة أعلاه وذلك خلال مدة أقصاها (90) يوماً من تاريخ الطلب.

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم,,,

مدير إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء



مركز إدارة النفايات-أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

